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Abstract (en)
1. An effort multiplying mechanism, of the type comprising a driving means movable along an axis and having a driving surface which makes a
relatively small angle with this axis, a fixed bearing surface making a relatively large angle with this axis, a driven means movable along said axis
and having an engaging surface perpendicular to this axis, and rolling means capable of coming into contact simultaneously with these three
surfaces, characterized in that each rolling means comprises three independent rolling elements (7-8-9, 107-108-109) which are freely rotatable
about the same axis (Y-Y), each of these elements being capable of rolling on only one of the three surfaces (2-3-5, 2**c -50-5**a ).

Abstract (fr)
Mécanisme multiplicateur d'effort, du type comprenant un organe menant (1) mobile suivant un axe (x-x) et présentant une surface menante (2)
faisant un angle relativement faible avec cet axe, une surface d'appui fixe (3) faisant un angle relativement grand avec cet axe, un organe mené (4)
mobile suivant ledit axe et présentant une surface d'attaque (11b) perpendiculaire à cet axe, et des organes de roulement pouvant venir en contact
simultanément avec ces trois surfaces. Chaque organe de roulement comporte trois éléments de roulement (7-8-9) indépendants librement rotatifs
autour d'un même axe, chacun de ces éléments pouvant rouler sur une et une seule des trois surfaces (2-3-11b). Robinet à obturateur (20,29)
équipé d'un tel mécanisme.
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